
 
 
 

Utvalg:  Hammerfest Ungdomsråd 

Møtested:  Storstua, Ungdomshuset :bootleg  

Dato:   10.05.2012 

Tid:   17:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Navn: 

Vilde Olaussen  Hammerfest Videregående Skole 

Gard Orvik Nilssen   Hammerfest Videregående Skole 

Ørjan Pedersen  10. klassetrinn Forsøl Skole 

Kristoffer Mathisen  Hammerfest Videregående Skole 

Fredrik Næss Sivertsen  10. klassetrinn Breilia Skole 

Kathrine Næss Holmgren 10. klassetrinn Breilia Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Sina-Marie Hatlem  9. klassetrinn Fjordtun Skole 

 

Fra sekretariatet møtte: 

Mads Jørgen Astorsen  Ungdomskonsulent 

 

Sakliste 

 

Saksnr.  Innhold 

 

Godkjenning av innkalling 

HUR 38/11  Orientering om Stemmerettsjubileet 2013 v/Lars Aude Arnesen  

HUR 39/11  Søknader fra Cinemation 

HUR 40/11  Forslag fra juryen for Ungdommens kulturpris 

HUR 41/11  Evaluering av ungdomsrådets arbeid 2011/2012. 

 Hva er vi fornøyde med? 

 Unne noe vært gjort annerledes og/eller bedre? Hva og hvordan? 

HUR 42/11  Innspill til Ungdomsrådets struktur og arbeid i 2012/2013 

Stikkord: Valg av representanter, antall møter, kurs, møteledelse og 

saksbehandling. 



 

Innkalling – enstemmig vedtatt.  

HUR 38/11 Orientering om Stemmerettsjubileet 2013 v/Lars Aude Arnesen  

11. juni 2013 er det 100 år siden et enstemmig storting vedtok å innføre allmenn stemmerett for 

kvinner. Regjeringen har bestemt at jubileet skal feires lokalt, nasjonalt og internasjonalt. 

 

Ungdomsrådet er forespurt om stille med en representant i en prosjektgruppe med følgende 

sammensetning: 

 

 Leder: politiker 

 Halvor Steigre 

 Maria Stephansen 

 Cecilie Karlstad Innerby 

 Representant eldrerådet 

 Representant ungdomsrådet 

 

Prosjektgruppen får ansvaret for utarbeidelse av program for markeringen, samt 

gjennomføring og koordinering av tiltak. Prosjektgruppen anbefales å bruke 

ressurspersoner, organisasjoner og lokale lag/foreninger som aktive 

medvirkere/støttespillere i arbeidet med markeringen. Prosjektgruppen vurderer i hvilken 

grad Kvalsund, Måsøy, og evt. andre kommuner, skal innlemmes i markeringen. 

 

Forslag til vedtak fra Kristoffer Mathisen: 

Ungdomsrådet stiller med en representant i Stemmerettsjubileets prosjektgruppe. Gard Orvik 

Nilssen velges som ungdomsrådets representant.  

 

Avstemming: 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Ungdomsrådet stiller med en representant i Stemmerettsjubileets prosjektgruppe. Gard Orvik 

Nilssen velges som ungdomsrådets representant.  

 

 

 

 

 



 

HUR 39/11  Søknader fra Cinemation 

HUR har mottatt to søknader fra Cinemation, en utstyrssøknad og en søknad om støtte til 

workshop/filminnspilling under Sommerfeber. HUR behandler søknadene separat.  

1. Søknad til innkjøp av ”Capa Carra kit”, søknadssum kr. 3 298. 

2. Søknad til midler til å dekke utgifter for film-workshop. 

Forslag til vedtak fra Kristoffer Mathisen for søknad 1: 

HUR bør innvilge søknadssummen, og i tillegg innvilge søkeren enda høyere tilskudd slik at den 

nyoppstartede organsisasjonen kan få en god start. 

Forslag til vedtak fra Fredrik Næss Sivertsen: 

Hammerfest Ungdomsråd innvilger Cinemations søknad på tilskudd til innkjøp av ”Capa Carra 

kit”. Hele søknadssummen på kr. 3 298 innvilges. 

Behandling 

Forslag av Kristoffer Mathisen. Stemmer for: 1. Stemmer mot: 5. Forslag nedstemt. 

Forslag av Fredrik Næss Sivertsen. Enstemmig vedtatt. 

Vedtak for søknad 1 

Hammerfest Ungdomsråd innvilger Cinemations søknad på tilskudd til innkjøp av ”Capa Carra 

kit”. Hele søknadssummen på kr. 3 298 innvilges. 

Forslag til vedtak fra Kristoffer Mathisen for søknad 2: 

På grunn av få søkere, utsettes behandling av søknaden.  Ungdomsrådet velger en arbeidsgruppe 

som informerer ungdom om søknadsmuligheten. Ny søknadsfrist 25. mai, med behandlingsfrist 30. 

mai. Arbeidsgruppen består av: Gard Nilssen, Katrine Holmgren, Fredrik  Sivertsen. 

Behandling: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

Vedtak for søknad 2 

På grunn av få søkere, utsettes behandling av søknaden.  Ungdomsrådet velger en arbeidsgruppe 

som informerer ungdom om søknadsmuligheten. Ny søknadsfrist 25. mai, med behandlingsfrist 30. 

mai. Arbeidsgruppen består av: Gard Nilssen, Katrine Holmgren, Fredrik  Sivertsen. 



 

HUR 40/11  Forslag fra juryen for Ungdommens kulturpris 

Juryen for Ungdommens kulturpris ønsker å få godkjenning fra HUR om følgende: 

1. Offentliggjøring av juryens medlemmer. 

2. Forslag til endring av kriterier for Ungdommens kulturpris. 

Forslag til kriterier: 

Grupper og/eller enkeltpersoner som har stått sentralt i Hammerfest kommunes kulturliv innen for 

aldersgruppen 13-25 år, gjennom nytenking og/eller fortjenestefull innsats kan nomineres til 

Ungdommens kulturpris. 

 

ALLE som er innenfor synlige KULTURAKTIVITETER i Hammerfest kan delta, bl.a. gjennom 

musikk, filmlaging, stand-up komikere, dans, fotografer, kunstnere, organisering av 

kulturaktiviteter m.m.  

 

Behandling 

Det ble foreslått å godkjenne begge forslag fra juryen. 

Avstemming: Enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

Hammerfest Ungdomsråd godkjenner forslag om offentliggjøring av juryens medlemmer, og 

juryens forslag til kriterier for Ungdommens kulturpris. 

 

Grupper og/eller enkeltpersoner som har stått sentralt i Hammerfest kommunes kulturliv innen for 

aldersgruppen 13-25 år, gjennom nytenking og/eller fortjenestefull innsats kan nomineres til 

Ungdommens kulturpris. 

 

ALLE som er innenfor synlige KULTURAKTIVITETER i Hammerfest kan delta, bl.a. gjennom 

musikk, filmlaging, stand-up komikere, dans, fotografer, kunstnere, organisering av 

kulturaktiviteter m.m.  



 

HUR 41/11  Evaluering av ungdomsrådets arbeid 2011/2012. 

Ungdomsrådet ønsker å behandle saken sammen med sak 42/11. 

HUR 42/11  Innspill til Ungdomsrådets struktur og arbeid i 2012/2013 

Valg av representanter 

 Sittende ungdomsråd ser ikke noen klare fordeler ved at valget gjøres via 

elevrådene på skolen. Det kan være effektivt for gjennomføringen av valget, men 

gir ikke noen fordeler utover det. Samarbeid mellom elevråd og ungdomsråd 

fungerer dårlig. 

 Det bør forsøkes å oppnå kontinuitet i ungdomsrådet ved at et visst antall 

medlemmer fortsetter over mer enn et år. 

 Det bør være en god geografisk spredning av representanter fra hele kommunen i 

ungdomsrådet.  

Kurs 

 Ungdomsrådet er veldig positiv til å delta på kurs innen ungdomsråd og 

ungdomsdemokrati. Kursene gjennom ”aktive ungdomsråd i Finnmark” har vært 

positive, men kanskje er det mulig å delta på nasjonale kurs og møte ungdomsråd 

fra andre steder i landet også? 

Møter 

 Ungdomsrådet har gjennomført 5 faste møter 2011/2012. Arbeidsutvalget har blitt 

kalt inn til 4 møter. Ungdomsrådet mener ungdomsrådet bør møtes oftere. 

 Ungdomsrådet ønsket i år at leder og nestleder var faste medlemmer i 

arbeidsutvalget, mens de to siste plassene skulle rulleres. 

Ungdomsrådet synes det i stedet bør være faste medlemmer i arbeidsutvalget. 

 Ungdomsrådet mener man bør se etter interessante og spennende arbeidsmetoder på 

saker hvor dette er mulig. 



 

 Ungdomsrådet mener det kan være interessant at ungdommer i ungdomsrådet kan 

dele på ansvaret med å skrive referat, og føre regnskap for ungdomsrådets midler. 

Struktur 

 Ungdomsrådet ønsker et nærmere samarbeid med Rådhuset, administrasjon og 

politkere. 

Positivt med besøk på Rådhuset, men informasjon fra administrasjonen kan kanskje 

tilrettelegges mer for ungdom og gjøres interessant for rådet. 

 Ungdomsrådet ønsker å avholde flere møter på Rådhuset, kanskje kan møtene være 

fast der. 

 Ungdomsrådet ønsker selv at sekretær/voksenkontakt skal følge med, og følge opp 

om arbeidsoppgaver som er gitt til representanter i rådet faktisk blir gjort.  


